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Dotyczy: Interpelacja w sprawie poprawy jakości oświetlenia ulic poprzez 

zamianę wszystkich opraw oświetleniowych na oprawy typu LED. 

    
 
 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 06.03.2024r. w sprawie poprawy jakości oświetlenia ulic 
poprzez zamianę wszystkich opraw oświetleniowych na oprawy typu LED uprzejmie informuję,             
że modernizacja oświetlenia ulicznego została zrealizowana do 2023r. Liczba wymienionych opraw 
świetlnych 7 735 sztuk.                                          

Umowy z Energa Oświetlenie stanowią kompleksową usługę obejmującą modernizacje, bieżące 
konserwacje, remonty a zobowiązania wynikające z kosztów i dystrybucji energii elektrycznej przejął 
Wykonawca. Faktury do powyższych umów rozliczane są ryczałtem. 

Podczas realizacji przedmiotowych umów nie wystąpiły kary umowne. Nie zgłaszano również 
żadnych uchybień do wykonawcy. 

 

 

 

 

 

 
 

Otrzymuje: 
1. Biuro Rady Miejskiej, 

 2.   DZD.DP aa [21305/2024]. 
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